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Parlamentul României 
Senat

CONFORM CU ORIGINALUL |

ÎNTREBARE

Adresată: Domnului Răzvan CUC, ministrul Transporturilor

De către: Doamna senator, Nicoleta Ramona DINU

Circumscripția electorală: nr. 14, Constanța

Grupul Parlamentar USR

Ședința Senatului din data de: 8.04.2019

Obiectul întrebării: Infrastructura de transport feroviar

Stimate Domnule Ministru,

Printr-un comunicat de presă postat pe site-ul Ministerului Tm:o . ■ n în luna 
decembrie a anului trecut, ca urmare deraierii a două trenuri în ium/ 1 : ;•• edoara și 
Caraș Severin, ministrul transporturilor ne-a transmis că a cerut invm/ c ■ o1 prioritate 
a incidentelor feroviare și a precizat faptul că situația precară în care 7 .■ ■ ■ ■! ./structura 
feroviară se datorează lipsei finanțării într-o perioadă mai îndelung.' j ; : • ■ afirmând 
că “toate țările civilizate investesc în infrastructura de trancj’ mar”. Cu 
aceeași ocazie domnul ministru a menționat și faptul că în ultimele luni a acucnat “pentru 
găsirea soluțiilor pentru rezolvarea problemelor de pe calea Ac/’ - ufsi încât 
companiile feroviare să își recâștige prestigiul și competitivitatea

Perioada care a urmat a scos în evidență faptul că soluțiile găsite r.!,.’^ vzoivarea 
problemelor de pe calea ferată sunt la fel de ineficiente precum c' .A- trecut și, 
în consecință, incidentele feroviare au continuat să se producă. Chiar ' ■. •• . edițiile în 
care ministrul transporturilor a fost înlocuit, modalitatea de abordare a •' - ' ./ existente 
în cadrul companiilor din subordine a rămas aceeași, bazându ■ - continuare 
indeosebi pe critici, analize, investigații și propuneri de înlocuire a eca-o a *. /• -'.-lageriale. 
Dincolo de strategiile, programele și planurile de acțiune cu privire la ace. a/.?-cct, frumos 
scrise și prezentate de către autoritățile administrației publice «zc;. ^ ce. apel la 
onestitate profesională și vă rog să îmi oferiți răspunsuri la întrebare- <>• -r-.are: Cine 
trebuie să își asume răspunderea pentru starea actuală în care se /■ ■ ■ ■jctura de



transport feroviar din România? Mai avem motive să afirmăm ca in ■ r rec poate fi 
asigurată securitatea transportului feroviar pe căile ferate române? pm ^ ..? '.'stimați un 
orizont de timp în care s-ar putea rezolva problemele transportul!!' '-boia! din țara 
noastră?

Solicit răspuns scris.

Data:

4.04.2019

Senate»,

Dinu ^icoiefe Ramona


